[bookmark: _GoBack]1.زيارة معالى الاستاذ الدكتور رئيس الجامعة لمعرض الجودة
زيارة معالى الأستاذ الدكتور رئيس الجامعة لمعرض الجودة بحضور السيد الاستاذ الدكتور نبيل السيد حسن عميد الكلية و الاستاذ الدكتور ناصر فؤاد وكيل الكلية للدراسات العليا و البحوث و الاستاذ الدكتور حسين عبد الجليل وكيل الكلية لشئون التعليم و الطلاب ود وفاء الراوى مدير وحدة الجودة

Visitation of the President of the University for Quality fair
Visitation of the President of the University for Quality Exhibition In the presence of Mr. Nabil Sayed Hassan, Dean of the Faculty, Dr. Nasser Fouad, Vice Dean for higher Studies and Research, Prof. Hussein Abdul Jalil, Vice Dean for Education and Students Affairs, Wafaa Al Rawi, Director of Quality Unit.

.2منح دراسية مقدمه من المملكة المتحدة لعام 2018/2019 
 
تم فتح باب التقدم لمنح Chevening للحصول على الماجستير في جميع المجالات المختلفة لمده عام واحد للدراسة بإحدى الجامعات البريطانية .
ولمزيد من التفاصيل يرجى زيارة الموقع الإلكتروني الموضح بعد :ـ
http://www.chevening.org/egypt
www.chevening.org/apply


Scholarships by the United Kingdom for 2018/2019
The opening of the Chevening Scholarship is open for a Master in all areas of one year of study at a British university.
For more details please visit the website below:


http://www.chevening.org/egypt
www.chevening.org/apply

.3إقبال كبير لطلاب جامعة المنيا للاشتراك في "منتدي شباب العالم"  
صرح الدكتور جمال الدين علي أبو المجد رئيس جامعة المنيا بأنه شهدت نقطة تسجيل طلاب جامعة المنيا للمشاركة في "منتدي شباب العالم" إقبالاً كثيفا خلال الأيام الأولي لفتح أبوابها أمام الطلاب
A great desire  from  Minia University students to participate in "Youth World Forum"

Dr. Gamal El-Din Ali Abou El-Magd, President of Minia University, said that the registration point for Menia University students to participate in the "Youth World Forum" has witnessed a strong response during the first days of opening its doors to students.

 .4جامعة المنيا تعلن بدء يومها الدراسي غداً بدققة حداد علي أرواح شهداء الواحات
وجّه الدكتور جمال الدين علي أبو المجد رئيس جامعة المنيا، عمداء الكليات بضرورة بدء كافة المحاضرات بجميع كليات الجامعة العشرين غدا الأحد، بالوقوف دقيقة حداد وقراءة الفاتحة ترحما على أرواح شهداء الوطن من أبطال الشرطة

4 .Minia University begins  its study day tomorrow with a solace on the souls of the oasis martyrs.
Dr. Gamal El-Din Ali Abu El-Magd, President of Minia University, directed the deans of the facultys to start all lectures in all the faculties of the 20th University on Sunday, to stand a minute of solace and read the fatihah.

5 .اعلان لطلاب الدبلوم الخاص
5 . وافق مجلس الجامعة بجلستة بتاريخ 26/9/2017 على مقترح عقد اختبار اللغة الانجليزية لطلاب الدبلوم الخاص باعتباره ممهدا للماجستير والدكترواه وأسوة بما هو معمول بة بكلية التربية بالجامعة


Announcement for students of special diploma
The Council of the University approved on 26/9/2017 the proposal to hold the English language test for the students of the special diploma as a master's and PhD , as is the case with the Faculty of Education at the University.

 .6 ورشة عمل للتعريف بالمكتبة الرقمية  

 .6تقرر عقد ورشة عمل للتعريف ببنك المعرفة المصري وخدمات المكتبة الرقمية
والدعوة عامة لجميع الطلبة بمرحل الدراسات العليا
وذلك يوم الاحد الموافق 22/ 10 / 2017م تمام الساعة الواحدة بعد الظهر ، عقب سيمنار العلوم النفسية.

6 .Workshop to introduce the digital library

. It decide to hold a workshop to introduce the Egyptian Knowledge Bank and digital library services
The invitation is generally to student of higher studies 
On Sunday, 22/10/2017 at 1 pm, following the Psychological Sciences Seminar.

  .7ورشة عمل للسادة اعضاء هيئة التدريس بالكلية
 .7 تعقد جامعة المنيا تحت رعاية الدكتور جمال الدين علي أبو المجد رئيس جامعة المنيا ورشة عمل عن كيفية التقدم للمنح الدراسية لبرنامج حكومة المملكة المتحدة "تشيفننج" الممول من حكومة المملكة المتحدة من خلال وزارة الخارجية وشئون الكومنولث، وذلك 4/10/2017 .

A workshop for faculty staff members in faculty 
7. Minia University under the patronage of Dr. Jamal Aldin Ali Abul Magd, President of Minia University, will hold a workshop on how to apply for the UK government program "Chivening" funded by the Government of the United Kingdom through the Ministry of Foreign Affairs and Commonwealth Affairs, 4/10/2017
" .8 نائب شئون التعليم والطلاب" يجتمع برؤساء ومديري مكاتب رعاية الطلاب بالكليات  
اجتمع الدكتور مصطفى عبد النبى نائب رئيس جامعة المنيا لشئون التعليم والطلاب، برؤساء ومديري مكاتب رعاية الطلاب، بمختلف كليات الجامعة العشرين، وذلك لمناقشة كافة التسهيلات التى تقدم للطلاب لدعمهم ماديًا ومعنوياً وذلك للوصول الى تحقيق رغبات الطلاب فى ممارسة الانشطة الطلابية وتوسيع قاعدة المشاركة.



 8. Vice-President of Minia University for Education and Student Affairs, meets  with the heads and directors of student welfare offices in the various faculties
faculties of the 20th University to discuss all facilities offered to students to support them financially and morally.












